



Lions Club International MD 107-G  
Piirikuvnööri DG Erkki Mäntylä  
Puh. +35840 1513123, e-mail: [erkki.mantyla@lions.fi](mailto:erkki.mantyla@lions.fi)  
G-piirin teema: Välitä lähimmäisestäsi



## PÖYTÄKIRJA

**Aihe:** 107-G Piirihallituksen 3. kokous  
**Aika:** 20.2.2021 klo 10-13  
**Paikka:** GoToMeeting

### 1. Kokouksen avaus

Piirikuvnööri Erkki Mäntylä avasi kokouksen klo 10.02.

### 2. Kokousvirkillijät

Puheenjohtajana toimii DG Erkki Mäntylä ja sihteerinä CS Pirkko Kangasaho.

### 3. Läsnäolijat

Piirihallitus 2020-2021	Läsnä	Poissa
DG Erkki Mäntylä, Jämsänseutu	x	
1. VDG Johanna Arho-Forsblom, Äänekoski/Helmi	x	
2. VDG Markku Kauppinen, Toivakka		x
IPDG Heikki Näsi, Kivijärvi	x	
CS Pirkko Kangasaho, Karstula/Sirkat	x	
CT Erkki Iso-Markku, Vilppula	x	
GMT PDG Olavi Vesanen, Jämsänseutu	x	
GLT Jonny Paananen, Pihtipudas		x
GST Jouko Vierimaa, Karstula		x
LCIF PDG Toivo Lehtinen, Jämsänseutu		x
VIESTINTÄ VASTAAVA PCC Jari Rytönen, Uurainen	x/ Poistui 12.20	
<b>Lohkokuheenjohtajat 2020-2021</b>		
1. alue		
1. lohko Asko Kotilainen, Luhanka	x	
2. lohko Tapani Laukkanen, Hankasalmi	x/poistui 11.45	
2. alue		
1. lohko Tuomo Kilpinen, Muurame	x	
2. lohko Mikko Kauranen, JKL/Palokka	x	
3. lohko Viljo Hokkanen, Jyväskylä/Lohikoski		x
3. alue		
1. lohko Harri Niemelä, Jämsänseutu		x
2. lohko Petteri Valo, Mänttä		x
4. alue		
1. lohko Timo Koskinen, Keuruu	x	
2. lohko Eero Hetemäki, Saarijärvi/Kalmari	x	
3. lohko Ilkka Saarenpää, Suolahti		x



Merkitään läsnäolijat tiedoksi ja todetaan, että äänioikeus on piirihallituksen jäsenillä. Puheoikeus on piirikubernöörin nimittämällä toimikuntien puheenjohtajilla ja piirin alueella asuvilla entisillä piirikubernööreillä. Läsnäolo-oikeus on kaikilla piirin Lioneilla. Heille voidaan myöntää piirihallituksen päätöksellä puheoikeus.

#### **4. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus**

Todetaan, että kokouskutsu ja esityslista on toimitettu kaikille piirihallituksen jäsenille sähköpostitse 15.2.2021, kuusi päivää ennen kokousta. Kokouksen esityslista on ollut nähtävissä myös piirin kotisivuilla Jäsenet-osiossa.

Ehdotus: Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

#### **5. Esityslistan hyväksyminen**

Ehdotus: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

Päätös: Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

#### **6. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta**

Ehdotus: Valitaan kaksi pöytäkirjantarkastajaa ja he toimivat samalla ääntenlaskijoina. Pöytäkirja lähetään heille sähköpostilla tarkastettavaksi ja se allekirjoitetaan fyysisesti seuraavassa piirihallituksen kokouksessa.

Päätös: Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Asko Kotilainen, LC Luhanka ja Tuomo Kilpinen, LC Muurame.

#### **7. Uusi piirijako**

Liittotasolla yhtenä isona asiana on meneillään oleva piiri uudistus, jonka on määrä tulla myös keskusteluun piirikokouksiin sekä liiton vuosikokoukseen päätökselle. Päätös tehdään yksinkertaisella enemmistöllä liiton vuosikokouksessa.

Meidän piirin osalta piirijakouudistus on tuomassa muutoksia siten, että tuleva piiri FI 3 käsittäisi pääosin nykyisen G-piirin sekä osan nykyistä E-piiriä. Myös Kuhmoinen, nykyisestä C-piiristä siirtyisi meidän tulevaan piiriin samoin kuin Kangasniemi nykyisestä K-piiristä. Meidän laajentunut piiri ulottuisi Sastamalaan asti. Hartola siirtyisi nykyisestä G-piiristä tulevaan FI 7 piiriin. Sysmä haluaa jäädä uuteen laajennettuun FI 3 piiriin. Hartola ja Kangasniemi ovat ilmaisseet alustavat halunsa tulevaan uudistukseen ja se on otettu myös huomioon tässä jaossa. DG Erkki Mäntylä kertoi, että kaikkia piirejä muutetaan tasapuolisesti. Uudessa piirissämme olisi jäseniä 2600 ja klubeja noin 120 ja oltaisiin 2. suurin piiri. Piirien vähentyminen 14 → 8 piiriin uudessa piirijaossa vaikuttaa pienentävästi kustannuksiin. Kolme vuotta eteenpäin, organisaatioon kevennystä tulossa. Päätös: Merkittiin tiedoksi.

#### **8. Piirin toiminta**

DG Erkki Mäntylän yhteenveto piirin hallituksen jäsenten ja toimikuntien puheenjohtajien lähettämistä toimintakertomuksista.

Taisto Kotila: Lohkonpuheenjohtajien koulutuksessa korostetusti palvelupuolta ja palvelupuolella raportointi 100 %:sti My Lioniin. Liitonrekisteri on käytössä.

Klubeihin hallintovirkailija valittavaksi, jotta tiedonkulku parantuisi. Klubit palvelee alueittain.

Jari Rytönen pitää koulutukset kuten aikaisemminkin presidenteille ja sihteereille. Lohkonpuheenjohtajille koulutusta keväällä.

Asko Kotilainen, Ipj.: Elo ja elämää on klubeissa. Kassat tyhjenee, miten aktiviteetteihin mennään koronan jälkeen. Katso liite.

Tapani Laukkanen Ipj.: Hankasalmi – Laukaa, Lievestuore lopettaa klubinsa. Hallitukset kokoontuneet etänä ja fyysisesti.

Ehdotus: Merkitään tiedoksi.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **9. Piirihallitus 2021-2022**

1.VDG Johanna Arho-Forsblom esittelee seuraavan kauden piirihallituksen nimilistan tähän mennessä.

Ehdotus: Merkitään tiedoksi.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **10. Hakemukset DG, 1.VDG, 2.VDG-ehdokkaat**

Ehdotus: DG Erkki Mäntylä esittelee tilanteen. 2.VDG:n hakua jatkettiin 12.3.2021 saakka. Näistä hakemuksista tehdään päätökset piirin vuosikokouksessa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **11. Toimintakertomus**

IPDG Heikki Näsi esittelee toimintakertomuksen.

Ehdotus: Toimintakertomus merkitään tiedoksi.

Päätös: Toimintakertomus merkittiin tiedoksi.

## **12. Taloustilanne**

Piirin rahastonhoitaja esittelee nykyisen taloustilanteen, hallintotilillä 11.061,94€ ja aktiviteettitilillä 12.322,10€, yhteensä: 23.384,04€.

Erkki Mäntylä: esitetään piirin vuosikokoukselle, ensi vuonna 2022 ei peritä nuorisoleirimaksua. Nyt ei ole tarve muuttamaan piirirahaa.

Pirkko Kokkonen: nuorisoleiriä ei ole vuonna 2022.

Erkki Iso-Markku: klubien jäsenmäärän mukaan. Valmistellaan kunnolla ja siirretään vuodella eteenpäin. Ajatuksssia; lähes kahteen vuoteen ei fyysisiä kokouksia. Seuraava piirifoorumi piirin piikkiin.

Timo Koskinen: kannattaa siirtämistä.

Erkki Mäntylä: liitolta saatua piirirahaa ei voida käyttää kummankaan säätiön toimintaan.

Erkki Mäntylä: rahansiirto vaatii piirin vuosikokouksen päätöksen. Hallintotililtä voi siirtää aktiviteettitilille, mutta ei toisin päin.

Erkki Iso-Markku: kysymys liiton tilintarkastajilta kuvernöörineuvostolle, vaatii yksimielisen päätöksen. Asia pitää olla selkeä ja sääntöjen mukainen.

Eero Hetemäki: kannatta miettiä asiaa.

Erkki Mäntylä: Erkki selvittää ja palataan asiaan seuraavassa piirihallituksessa.

Ehdotus: Merkitään tiedoksi.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### 13. LCIF 100 tilanne

LCIF PDG Toivo Lehtisen puheenvuoro: 1) Osallistumisessa 2. tilalla piireistä. 2) Tulevia asioita: Kisa piirissä ylimääräisestä Melvinistä. 3) M-piiri haastoi kaikki klubit (5€/jäsen) Libanonin avustamiseen.  
Ehdotus: Merkitään tiedoksi.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### 14. ARS tilanne

Klubi maksaa Arne Ritari-säätiön tilille jäsenmaksun säätiön sivuilla olevan ohjeistuksen mukaisesti. ARS-säätiö Mikko Kaurasen puheenvuoro: tällä kaudella tavoite; 10 ritaria 500 adressia.  
Ehdotus: Merkitään tiedoksi.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### 15. Aluefoorumit

Viikolla 8 järjestetään aluefoorumit. Esitetään niiden järjestelyjen tilanne.

- III-alue: ma Teams
- II-alue: ti Teams →Google Meet 8 klubia, 15 leijonaa
- I-alue: myöhemmin koronan vuoksi
- IV-alue: ke klo 18 Teams
- V-alue: to klo 18 Viitasaari Aikon kartano/Eero Pulkkinen

Ehdotus: Merkitään tiedoksi.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### 16. Klubivierailut

DG Erkki Mäntylä esittää klubivierailujen nykyisen tilanteen. Erkki Mäntylä; kaksi klubivierailua käymättä. Johanna Arho-Forsblom; virallisesti ei vierailuja jäljellä.  
Ehdotus: Merkitään tiedoksi.  
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### 17. Piirin vuosikokouksen nettiin siirtämisestä päättäminen

Ehdotus: Karstulassa 24.4.2021 pidettävä piirin vuosikokous siirretään pidettäväksi netissä koronatilanteen vuoksi.  
Päätös: Ehdotus hyväksyttiin.

### 18. Piirihallituksen kokoukset ja muut tapahtumat kaudella 2020-2021

#### Työvaliokunnan kokoukset

12.03.2021 GoToMeeting

#### Piirihallituksen kokoukset

20.02.2021 paikka, nettikokous

20.03.2021 paikka, nettikokous

22.05.2021 vaihtokokous paikka?

**Aluefoorumit:** vko 8 / 2021 Lpj:t vastaavat

**Lions-juhla:**6.3.2021 Juhlatalo Majakoski, Kankaanpäänranta 5, 40660 Jyväskylä, on peruttu.

**G-piirin vuosikokous:** 24.4.2021 Karstula, siirretään nettiin!

**Suomen Lions-liiton vuosikokous:** 11.-13.6.2021 Turku, laivalla on peruttu→nettiin

**Kansainvälinen vuosikokous:** 25.-28.6.2021 Montrealissa on peruttu→Virtuaalokokous

## 19. Muut esille tulevat asiat

19.1: Tilin lopettaminen

Ehdotus: Tili lopetetaan.

Päätös: Päätettiin lopettaa käyttämätön tili No FI80 5242 5220 0183 58.

Sihteeri tekee päätöksestä pöytäkirjan otteen ja se lähetetään ositteeseen: Luangan Osuuspankki, Tammijärventie 262,19910 Tammijärvi.

19.2. Rauhanjulistekilpailu esille jo nyt keväällä ja tilaa aineisto.

Ehdotus: Merkitään tiedoksi.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## 20. Kokouksen päättäminen

DG Erkki Mäntylä päätti kokouksen klo 13.08.

**Vakuudeksi**

Erkki Mäntylä  
puheenjohtaja  
Piirikuvernööri

Pirkko Kangasaho  
sihteeri  
Piirisihteeri

Asko Kotilainen  
pöytäkirjantarkastaja

Tuomo Kilpinen  
pöytäkirjantarkastaja



Lions Club International MD 107-G  
Piirikuvernööri DG Erkki Mäntylä  
Puh. +35840 1513123, e-mail: [erkki.mantyla@lions.fi](mailto:erkki.mantyla@lions.fi)  
G-piirin teema: Välitä lähimmäisestäsi

